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L ys er et av de vakreste symbolene på 
Jesu Kristi fødsel. Da Jesus ble født, 

kom han med lys til en mørklagt verden.
Profeter hadde forkynt at lys ville være et 

tegn på Frelserens fødsel. Mange år før Jesus 
ble født, profeterte lamanitten Samuel:

“Det skal være store lys på himmelen, 
så det ikke skal være mørkt natten før han 
kommer, så det skal se ut for menneskene 
som det var dag.

Og se, en ny stjerne skal vise seg, en 

som dere aldri før har sett maken til”  
(Helaman 14:3, 5).

Denne stjernen ledet vismennene til 
Jesus for å tilbe ham. De ga ham dyrebare 
gaver av gull, røkelse og myrra.

Jeg vitner om at Jesus er den levende 
Kristus. Vi kan minnes ham og prøve av 
hele vårt hjerte å elske slik han elsker. Dette 
er den ånd som hører julen til. Det er den 
ånd som gir sann lykke hver eneste dag. ●
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